



Protokoll

1/2

2021-11-07

Art: Styrelsemöte / 2021-11-07  
Tid: kl. 19.00 till 20.45  
Plats: ÖrnköldsviksSortens RK & Digitalt via teams.

### § 1 Mötet öppnas

Tävlingssektionens ordförande Hedvig Nordendahl öppnar mötet.

### § 2 Närvarande

Hedvig Nordendahl, Sofia Vikman, Anna Byström, Ulrica Merikanto.  
Via länk; Maria Lindgren, Linda Johansson.

*Frånvarande: Emma Lundh, Ida Widerdal, Nadja Vik, Frida Dahlgren.*

### § 3 Val av Ordförande; Hedvig Nordendahl

**Sekreterare;** Sofia Vikman

**Justerare;** Ulrica Merikanto

### § 4 Fastställande av dagordning

Mötet godkänner dagordningen.

### § 5 Föregående protokoll

Föregående protokoll läses upp.

### § 6 Ekonomi

Rapport lämnad 18 okt, vi ligger på plussidan.

### § 7 Rapporter

#### b) Styrelsen

Inbjudan till medlemsmöte för att förtydliga nya bokningsregler.

Kullen kanske vi kan plana ut och göra bredare, vi lämnar förslaget till styrelsen.



2021-11-07

**c) Sponsorer**

Inget

**d) Media**

Vi kommer få liten notis i tidningen 7 inför juldressyren.

**e) Hoppning**

Magganträning lördag och söndag istället för Leif Hall träningen som blev inställd pga att Leif fick förhinder. Nästa Leif träningen blir i mitten på december. Caroline Mätte träningen blev inställd. Maggan kommer ta över efter Sara och hålla i anmälan för veckoträningsblocken själv. Elin Olsson Axelson vann 1,20 och gjorde fin runda i 1,30 i Sundsvall och Jennifer Asplund Solvander kom 3a i LB.

**f) Dressyr**

Maggan och Annica har varannan vecka träningar som rullar på som vanligt på måndagarna. Lia och Ruth AG gjorde fina starter i Härnösand. Lia vann LB:1 och kom tvåa i LA:1. Ruth startade LC:1 och LB:1 med fina ritter.

**g) Fälttävlan**

Inget

**h) Körning**

Träningsarna rullar på. Träning på söndag.

**i) WE**

Zandra har tagit över anmälan till WE träningarna från Annica. Deras tävling är bokad till 26 Maj 2022.

**§ 8 Månadsplanering**

Vi står utan tävlingsledare i december 18/12 för klubbhoppningar då Anki Abbing fått förhinder. Vi avvaktar 1-2 veckor och söker efter en ersättare. Ulrika lägger ut en notis i soc med.

**§ 9 Utbildning & Teknik**

Tidtagartavlan är fortfarande ur funktion men Maria och Niklas håller på att jobba på det så förhoppningsvis hinner dom fixa det inför juldressyren.

Vi har en fråga till huvudstyrelsen, vad finns för drulleförsäkring om något skulle gå sönder. Hedvig tar upp det på huvudstyrelsemöte imorgon.



2021-11-07

## § 10 Åtgärdslista

**“Följa med på tävling”** - Vi planerar för att starta upp det till våren/sommaren. Kollar runt om det finns någon som vill ha med sig en skugga under juldressyren.

**Rengbågshindret** - är fortfarande inte klar. Frida tar det när hon kan innan sommaren.

**Fota hinder** - Linda kollar om Sofia Grundberg kan fota dom sista hindren vilka är örnfrakt, nki, candy corner, Hijab- hindren.

**Sortering dressyrstaket** - Hedvig tar med sig sorteringslapparna till dressyrsatsningen och sätter upp dom då.

**Funktionärsuppgifter med funktionsbeskrivning** - Anna kollar upp om det går att lägga upp en flik på hemsidan och lägger in flikar med beskrivning.

**Måttband** - Frida fixar det på tisdag.

**Måla hinderstöd** - Maria kollar om hon kan sätta in några praktikanter på det jobbet annars kollar vi på det till sommaren.

**Flaggor** - Hållare till flaggor ska skruvas på hinderstöden vilket görs när stöden blivit målade.

**Verksamhetsberättelsen** - Sofia påbörjar denna.

**Valberedningen** - Hedvig kontaktar valberedningen vilka är Sofia Ender, Anki Abbing sammankallande och Wilma Johansson. Vi kommer ha flera ledarmöten som avgår nästa år.

## § 11 Övriga frågor

- **Välkomstbrev på hemsidan** - Anna skriver in det på hemsidan.
- **Cuper med Höga Kustens sportryttare och Näske 2022?** - Vi låter punkten stå kvar så får nästa års styrelse ta beslut om det.
- **Fråga från medlem.** Vi har fått en notis om att det är svårt att hitta information om saker som händer på ÖOR. Saknar en komplett kalender utan tycker att informationen är utspritt på hemsida fb och instagram. Önskar en kalender där både ridskolans, usek, tseks aktiviteter finns samt namn på ansvarig och info hur man anmäler sig. Vi svarar att vi ska bli bättre på att lägga ut på hemsidan när tex anmälan öppnat på hemsidan osv. Vi fick även en förfrågan om ett billigare ridplanskort då alla inte vill köpa ridhuskort. Vi svarar att vi tar den frågan vidare till huvudstyrelsen.
- Nadja medverkar på tävlings konferensen.



Protokoll

4/2

2021-11-07

- Hedvig medverkar på utbildning Ridsport 2025 "Vad blir nästa steg i ridsporten"

**§ 12 Nästa Möte**, 29/11 19.00 Cafeterian ÖÖR. Det kommer finnas möjlighet att medverka via messenger.

**§ 13 Mötets avslutande**